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Radny:
Jakub Chełstowski

Tychy 07.08.2015

lnterpelacia

Przewodniczący Rady Miasta

Maciej Gramatyka

Na podstawie paragralu 12 ust.3 Regulaminu Obrad Rady Miasta zgłaszam interpelację w
sprawie:

W związku z brakiem merytorycznych odpowied zi na postawione pytania w poprzednich

interpelacjach dotyczących działalności miejskich spółek wno§zę o udzielenie
kom p le ksowej odpowiedzl w p rzed m iotowej sprawie.

Przedmiotowe spółki należą do Miasta Tychy awładzę właścicielską sprawuje w nich Prezydent

Tychów. Dlatego proszę o pzesłanie przedmiotowej interpelacji do spółek miejskich celem

udzieIania odpowiedzi w zakresie działalności spółek PEC, MASTER, TLT, PKM, TBS, RCGW,

RPW!K.

1, lle w latach2013i2014 społki miejskie wydały na rek|amę w gazecie wydawanĄprzez
spółkę Śródmieście Twoje Tychy (proszę o szczegółowe rozbicie nakładów finansowych na

reklamę które zostały wydatkowane pęezspółki miejskie w/w okresie)?

2, Jakie korzyści finansowe osiągnęły spółki z reklam w pzedmiotowej gazecie?

3. O ile zwiększyły się pzychody miejskich spółek poprzez reklamy w gazecie TT?

4. Jakzaządy miejskich społek uzasadniają wydatkowanie publicznych środków na reklamę,

jeśli w większości są ,,monopolistami" w mieście Tychy na swoje usługi komunalne (poza

TBs)?

5" jaka jest efektywność zamieszczanych reklam i na jakiej podstawie zaządy spółek

uważĄą ze regularne wykupywanie reklam w gazecie generuje większe dochody dla

miejskich spółek?

6. Jaka jest polityka reklamowa w/w społek miejskich, gdyz w większości przypadków

, ogłaszają się tylko w gazecie TT?

7. Jakie były wyniki finansowe.w/w spółek za rok2014?

8. Jakie są aktualne składy rad nadzorczych w/w spółek?

9. Jakie wynagrodzenia otrzymują członkowie rad nadzorczych w/w spółek miejskich?
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10. Proszę o pzedstawienie wszystkich uchwał walnego zgromadzenia i wszystkich protokołów

z posiedzeń walnego zgromadzenia w/w spółek gminnych podejmowanych za rok

obrachunkowy 2014?

Zaządzanie gminnym majątkiem powinno być jawne i transparentne dla opinii publicznej. Tym

bardziej, że zarządzają one majątkiem gminy i decyzje podejmowane na walnym zgromadzeniu

spółek mają wpływ na ich działalność, a tym samym na jakość usług świadczony na lzecz

mieszkańców. Pragnę zauważyć, ze odpowiedzi na interpelacje pod którymi podpisuje się

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego są głęboko nie merytoryczne.

Udzielane odpowiedzi Pani Naczelnik Rogóz - Urbanek w sprawie składanych interpelacji mają na

celu uniknięcie odpowiedzi na postawione pfiania które dotyczą gminnej wspólnoty

samoządowej. Odsyłam władze miasta i Panią Naczelnik do ańykuły w gazecie samorządowej

Wspólnota, która dość precyzyjnie opisuje instytucję interpelacji, jej charakter i zadania, Ustawa o

samoządzie gminnym precyzuje jakimi narzędziami prawnymi posługuje się radny wybranych w

wyborach powszechnych. Tym samym udzielenie rzeczowej odpowiedzi na postawione w

interpelacji pytania jest zasadne i zgodne z obowiązĄącym prawem.
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W ouecznictwie sądów administracyjnych przyjmuje się, źe interpelacja radnego ma dwoisty

charakter jest jedną zform kontroli organu wykonawczego sprawowanej przez radnego.

W pzypadku gdy dotyczy informacji publicznej, należy ją traktować jak wniosek o jej udzielenie

(wyrokWSAwWarszawiezdnia 16.11,2004 r., ll SABMa238l04;wyrokNSA z dnia 8.07.2003

r., lll SABMa 100i03).

Z poważaniem
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